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Eurooppa-neuvosto oli 13. ja 14. joulukuuta 1996 Dublinissa pitämässään kokouksessa tyytyväinen Euroopan
rahapoliittisen instituutin sille esittämiin euron setelien malleihin.

Euroopan keskuspankki tekee päätöksen asiassa sitten, kun se on perustettu EY:n perustamissopimuksen
mukaisesti.

(98/C 187/165) KIRJALLINEN KYSYMYS P-3994/97 komissiolle

esittäjä(t): Eva Kjer Hansen (ELDR)

(11. joulukuuta 1997)

Aihe: Eurooppalaisen ankeriaan pyyntiä ja kasvatusta koskevan asetuksen käyttöönotto

Voiko komissio ilmoittaa, milloin se aikoo antaa esityksen eurooppalaisen ankeriaan (Anguilla anguilla L.)
pyyntiä ja kasvatusta koskevaksi asetukseksi?

Voiko komissio myös kuvata mahdollisen uudelleenistutusohjelman sisältöä?

Voiko komissiota myös ilmoittaa, harkitseeko se vientikiellon asettamista Euroopan markkinoiden vakauttami-
seksi?

(98/C 187/166) KIRJALLINEN KYSYMYS E-4001/97 komissiolle

esittäjä(t): Rijk van Dam (I-EDN)

(14. tammikuuta 1998)

Aihe: Ankeriaanpyynti Euroopassa

Eräs tutkijaryhmä (EY:n yhtenäinen toiminta AIR A94-1939) on äskettäin kuvaillut Euroopan ankeriaskannan
laajuutta ja tilaa. Loppuraporttinsa johtopäätöksissä tutkijaryhmä totesi, että Euroopan ankeriaiden tila on
huolestuttava. Tämä johtuu muun muassa siitä, että lasiankeriaan kulkeutuminen merestä vähenee voimakkaasti.
Lisäksi tutkijat tähdentävät, että 97 prosenttia nuorista lasiankeriaista pyydetään heti niiden saavuttua Euroopan
vesille enimmäkseen Kiinaan suuntautuvaa myyntiä varten.

1. Katsooko myös komissio Euroopan ankeriaskannan tilan olevan huolestuttava?

2. Yhtyykö komissio kantaani, jonka mukaisesti ankeriaisiin liittyvien ongelmien kansainvälisen luonteen
vuoksi Euroopan tasolla on ryhdyttävä koordinoiviin toimenpiteisiin?

3. Katsooko komissio myöskin, että lasiankeriaiden laajamittainen vienti kolmansiin maihin muodostaa uhan
Euroopan ankeriaskannalle?

4. Jos komission mielestä tällainen uhka on olemassa, onko se jo lyhyellä tähtäimellä halukas hillitsemään
lasiankeriaiden myyntiä kolmansiin maihin ja lisäämään lasiankeriaiden määrää Euroopan vesistöissä?

Komission jäsenen Emma Bonninon
komission puolesta antama yhteinen vastaus

kirjallisiin kysymyksiin P-3994/97 ja E-4001/97

(30. tammikuuta 1998)

Komissio on tietoinen siitä, että ankeriaiden kasvatuksella on suuri ja yhä kasvava merkitys Euroopan
vesiviljelyalalle ja että ankeriaankasvattamot ovat tärkeitä monille jäsenvaltioille. Luonnossa eläviä ankeriaan-
poikasia tarvitaan niin kauan kuin tämä laji ei pysty elämään koko elämäänsä vankeudessa. Nuorta ankeriasta
käytetään myös kannan uusimiseen ja se on tärkeä kaupallisille kalankasvattamoille.


